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خبر

بهداشت و سلامت

»معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی 
تهران« مطرح کرد:

2۵ درصد جمعیت کشور در مقابل 
واکسن کرونا مقاومت می کنند

به  اشاره  با  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاون 
برنامه واکسیناسیون کرونا گفت: سختی کار ما ۲۵ درصد از 

مردمی است که در مقابل تزریق واکسن مقاومت می کنند.
علیرضا اولیایی منش، با عنوان این مطلب که سلامت دو 
بال دارد و برای حفظ آن به همکاری های بین بخشی و 
اظهار داشت: حدود دو سال  داریم،  نیاز  مشارکت مردمی 
است که دچار بحران و بلای جدیدی هستیم. در این اتفاقات 
بد و ناگوار بیش از ۱۳۰ هزار نفر از هموطنان ما در اثر بیماری 

کرونا فوت شدند و آسیب های جدی داشتیم.
وی با اشاره به اینکه حدود ۸۰ درصد از مردم کشور دوز اول و 
حدود ۵۰ درصد هم دوز دوم واکسن کرونا را تزریق کرده اند، 
گفت: سختی کار ما ۲۵ درصد از مردمی است که واکسن 

تزریق نکردند و مقاومت می کنند.
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران تاکید کرد: در 
همه جوامع ۲۰ تا ۲۵ درصد از مردم با افکار و تبلیغات سو 
علیه این جریان، واکسن تزریق نمی کنند و سلامت بقیه 

مردم جامعه را هم به خطر می اندازند.

»رئیس اداره مراقبت مرکز مدیریت بیماری 
های واگیر وزارت بهداشت« خبر داد:

احتمال شیوع آنفلوانزای فصلی 
دور از انتظار نیست

واگیر  های  بیماری  مدیریت  مرکز  مراقبت  اداره  رئیس 
وزارت بهداشت گفت: تاکنون ۸۰۰ هزار دوز واکسن آنفلوانزا 
گرفته  قرار  کشور  پزشکی  علوم  های  دانشگاه  اختیار  در 
است. حمیدرضا نجاری اظهار داشت: این میزان واکسن 
کارکنان  شامل  پرخطر  گروه های  پوشش  و  توزیع  برای 
سیستم بهداشت و درمان به صورت رایگان در اختیار این 
دانشگاه ها قرار گرفته و زمان تزریق آنها نیز تا انتهای فصل 

سرما است.
وی افزود: در سال ۹۹ با توجه به پاندمی کرونا و رعایت فاصله 
فیزیکی، استفاده از ماسک و استفاده عمومی از محلول های 
شستشوی دست ها موارد قابل توجهی از آنفلوانزای فصلی 
گزارش نشد، در حال حاضر ضمن ابلاغ توصیه های لازم برای 
مراقبت از بیماری به دانشگاه ها بروز قابل ملاحظه آنفلوانزای 
فصلی گزارش نشده است ولی با توجه به کاهش رعایت 
احتمال  عمومی،  در جمعیت  بهداشتی  دستورالعمل های 

شیوع آنفلوانزای فصلی دور از انتظار نیست.
رئیس اداره مراقبت بیان داشت: چالش اصلی در ابتلای به 
آنفلوانزا ایجاد عوارض و افزایش احتمال مرگ و میر در افراد 
پرخطر شامل اطفال زیر ۵ سال یا افراد مسن بالای ۶۵ سال 
و ساکنین مراکز مراقبت اعم از خانه سالمندان، بهزیستی و 

مانند آن است.
نجاری اضافه کرد: دو نوع آنفلوانزا A و B عامل ایجاد بیماری 
در انسان هستند که عمدتاً از طریق قطرات تنفسی، آلودگی 
بهترین  لذا  می شوند.  منتقل  آلوده  وسایل  یا  و  دست ها 
راهنمایی پیشگیری از ابتلاء در جمعیت عمومی رعایت 

فاصله در صورت وجود علائم و شستن دست ها است.
وی افزود: آنفلوانزا یک بیماری حاد و تب دار تنفسی است 
که توسط ویروسی به همین نام ایجاد می شود و طیفی از 
علائم را ایجاد می کند که با علائم ناشی از ویروس کووید ۱۹ 
همپوشانی دارد، بنابراین در شرایط حاضر افتراق آن از ابتلاء 
به کرونا بسیار مهم است. آنفلوانزای ۱۹۱۸ اسپانیا و پاندمی 

حاصل از آن یک چالش بشر در قرن گذشته بوده است.

آموزش

»سرپرست وزارت آموزش و پرورش« خبر داد:

زمان بازگشایی مدارس تغییر نمی کند 
علیرضا کاظمی سرپرست وزارت آموزش و پرورش در 
سالروز  و  آموز  دانش  روز  گرامیداشت  مراسم  حاشیه 
تسخیر لانه جاسوسی که در مدرسه شهید کدخدایی 
با  شد  برگزار  تهران  شهر  پرورش  و  آموزش   ۱۱ منطقه 
بیان اینکه امسال به دلیل اینکه روز سیزدهم آبان ماه، 
پنجشنبه است و مدارس تعطیل بودند زنگ مبارزه با 
سراسر  در  امروز  نمادین  صورت  به  را  استکبارستیزی 
کشور و شبکه های مجازی به صدا در آوردیم. یکی از 
وظایف مهم ما در نظام تعلیم و تربیت همین است 
که روحیه استکبار ستیزی را در دانش آموزان زنده نگه 

داریم.
رویدادهای  صرفا  ایام  این  و  آبان   ۱۳ روز  افزود:  وی 
و  پیروزی  به  که  است  جریانی  بلکه  نیست،  تاریخی 
مدیون  انقلاب  آینده  و  کرده  کمک  انقلاب  استمرار 
داشتن این روحیه در دانش آموزان و تداوم آن است. 
فردا، ۱۳ آبان دانش آموزان در تجمعاتی که به اقتضای 
شرایط شهر و منطقه شان وجود دارد، حضور می یابند. 
حضور پررنگ تشکل های دانش آموزی کمک می کند 
که این روز را گرامی بداریم و با کسانی که ۱۳ آبان را رقم 

زدند پیمان ببندیم و راه آن ها را ادامه دهیم.
اینکه  به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزارت  سرپرست 
جامعه دانش آموزی ثابت کرده در تمام عرصه هایی که 
نظام نیاز داشته حضور پررنگ و پرافتخاری داشته است 
گفت: اگر قرار باشد روحیه استکبارستیزی را در دانش 
ارتقای  نخست  دارد؛  شرط  دو  داریم  نگه  زنده  آموزان 
معرف، بصیرت و دانش دانش آموزان نسبت به عظمت 
راهی که طی شده و دوم ولایت مداری و ولایت پذیری 

است. آنچه انقلاب را به این دستاوردها رسانده 
در سایه ولایتمداری مردم بوده است.

کاظمی درباره ورود موضوعاتی 
چون مقابله با استکبار جهانی 
در کتب درسی گفت: یکی از 
اقداماتی که باید انجام دهیم 
های  خباثت  که  است  این 
دانش  جامعه  به  را  آمریکا 
آموزی بنمایانیم که یکی 
موثر،  های  ظرفیت  از 

کتاب های درسی هستند. کتاب های درسی در این 
راستا نیازمند بازبینی جدی اند که امیدوارم در دولت 
سیزدهم روی مجموعه کتب درسی در زمینه توسعه و 
ترویج فرهنگ ایثار و شهادت و انقلاب یک بازنگری 

جدی اتفاق بیفتد.
وی افزود: البته انتظاراتی که از کتاب های درسی وجود 
دارد بسیار زیاد و در مقابل حجم کتب و ساعات آموزش 
محدود است. ما همه موارد را هم نباید محدود به کتاب 
برنامه،  فوق  های  فعالیت  از  باید  کنیم.  درسی  های 
برگزاری جشنواره ها و دیگر برنامه ها استفاده کرده و 
فقط بر کتاب درسی تمرکز نکنیم. ورود موضوع مقابله 
با استکبار به کتب درسی نیاز به مطالعه و بررسی دارد. 

موضوعاتی اشاره شده، اما کافی نیست.
توزیع کتب  درباره  پرورش  و  آموزش  وزارت  سرپرست 
درسی و فرایند نامطلوبی که دارد نیز گفت: هم به دانش 
آموزان و هم به والدین حق می دهم و هم بابت این 
نابسامانی که در توزیع کتب درسی ایجاد شد عذرخواهی 
می کنم. بخشی از این واقعه دست آموزش و پرورش 
نیست، مانند وقتی که دانش آموزی جابه جا می شود 
یا دیر ثبت نام و انتخاب رشته 
سامانه ای  کند.  می 
اگر  که  داریم 
عمل  آن  خارج 
نابسامانی  کنیم 
شود.  می  بیشتر 
درسی  کتابهای 
خوب توزیع شد، 
همیشه  اما 

بی  دلیل  به  آموزان  دانش  از  بخشی  که  بوده  اینطور 
است  ممکن  مدرسه  مدیر  گاهی  و  خودشان  توجهی 
اما خب امسال سامانه  کتاب دیر به دستشان برسد، 
سیدا هم مشکلات را مقداری تشدید کرد. چون سامانه 
جدید تاسیس شده بود باعث شد به علت آشنایی اندک 
بخش های اجرایی با این سامانه فرایند ثبت نام با تاخیر 
مواجه شود. قول می دهم یکی از برنامه های مهم که 
وزارت آموزش و پرورش باید به آن بپردازد الگوی توزیع 

کتاب های درسی باشد.
کاظمی افزود: مشکلات تا حدود زیادی برطرف شده 
تک  سفارش  ثبت  برای  درسی  کتاب  سامانه  است. 
جلدی هم باز است. امکان ندارد که دانش آموزی از 
به  هنوز  کتاب  و  باشد  کرده  نام  ثبت  قبل  ماه  چند 
دستش نرسیده باشد. از ۱۴۵ میلیون جلد کتابی که 
توزیع می کنیم زیر ۲۵۰ هزار جلد باقی مانده که هنوز 
توزیع نشده است. اکنون مشکلی در توزیع کتاب های 

درسی نداریم.
وی در پاسخ به اینکه آیا زمان بازگشایی مدارس دیگر 
تغییری نمی کند؟ عنوان کرد: خیر، قرار نیست تغییر 
ما  سیاست  اول  روز  از  است.  نکرده  هم  تغییر  کند، 
و  روستایی  بود که مدارس  این  بازگشایی مدارس  در 
عشایری از روز اول مهر فعالیتشان را آغاز کنند که این 
اتفاق افتاد. مدارس شهری با جمعیت بالا، آموزش را به 

صورت مجازی آغاز کردند.
کاظمی ادامه داد: فرایند بازگشایی برای مدارس متوسطه 
ماه  آبان  است طی  قرار  و  آبان شروع شده  ابتدای  از 
مدارس خودشان زمان و الگوی بازگشایی را مشخص 
کنند. ترجیح ما و ستادملی کرونا هم این بود که از ۱۵ 
آبان برای متوسطه دوم و از اول آذر برای مدارس ابتدایی 

و متوسطه اول بازگشایی را انجام دهیم.
سرپرست وزارت آموزش و پرورش درباره بازگشایی 
مدارس  وضعیت  کرد:  اظهار  ابتدایی  مدارس 
آینده  شنبه  روز  جلسه  در  مجدد  ابتدایی 
ستادملی کرونا مطرح و تصویب می شود. 
این موضوع یک مرتبه مطرح و کلیاتش 
پذیرفته شده است. در مجموع مدارس با 

رعایت پروتکلها باز خواهند شد.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه شهید 
کیوان تاجیک که در روز ۱۳ آبان ماه ۱۳۶۲ به 
درجه رفیع شهادت نائل گشت را گرامی می دارد

کرونا در ایران

بنابر اعلام روابط عمومی وزارت بهداشت، طی ۲۴ ساعت 
گذشته ۱۰هزار و ۳۶۳ بیمار جدید کووید۱۹ شناسایی شدند 
و متاسفانه ۱۴۷ بیمار نیز در این بازه زمانی جان خود را از 

دست دادند.
روز  در شبانه  بهداشت،  وزارت  روابط عمومی  اعلام  بنابر 
گذشته و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۰ هزار و 
۳۶۳ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد 
که یک هزار و ۳۵۳ نفر از آنها بستری شدند. مجموع بیماران 
کووید۱۹ در کشور به ۵ میلیون و ۹۵۴ هزار و ۹۶۲ نفر رسید.

تا کنون ۵۳ میلیون و ۳۱۰ هزار و ۴۵۶ نفر دُز اول، ۳۶ 
میلیون و ۶۵۵ هزار و ۵۳۴ نفر دُز دوم و ۱۰۲ هزار و ۸۶۶ 
نفر، دُز سوم واکسن کرونا را تزریق کرده اند و مجموع واکسن 
های تزریق شده در کشور به ۹۰ میلیون و ۶۸ هزار و ۸۶۵ 

دُز رسید.
متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۴۷ بیمار کووید۱۹ 
جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این 
بیماری به ۱۲۶ هزار و ۷۶۳ نفر رسید. خوشبختانه تا کنون ۵ 
میلیون ۵۴۷ هزار و ۳۴۹ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از 

بیمارستان ها ترخیص شده اند.
سه هزار و ۷۸۹ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های 
مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت قرار دارند. تا 
کنون ۳۵ میلیون و ۸۳۴ هزار و ۸۱۷ آزمایش تشخیص 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
در حال حاضر ۲۹ شهر کشور در وضعیت قرمز، ۱۱۲ شهر در 
وضعیت نارنجی، ۲۲۱ شهر در وضعیت زرد و ۸۶ شهر در 

وضعیت آبی قرار دارند.

تعداد بهبودیافتگان کرونا به ۵ میلیون ۵۴۷ هزار و ۳۴۹ تن رسید

کاظمی: فرایند بازگشایی برای مدارس متوسطه از ابتدای آبان شروع شده و قرار است طی آبان ماه 

مدارس خودشان زمان و الگوی بازگشایی را مشخص کنند. ترجیح ما و ستادملی کرونا هم این بود که از 

۱۵ آبان برای متوسطه دوم و از اول آذر برای مدارس ابتدایی و متوسطه اول بازگشایی را انجام دهیم.
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اجتماعی

بازرگانی

»گمرک ایران« اعلام کرد:
تراز تجاری مثبت

 6۵0 میلیون دلار شد
 

سید روح اله لطیفی - سخنگوی گمرک ایران - طی گزارشی 
وضعیت تجارت خارجی ایران در مهرماه ۱۴۰۰ را اعلام کرد.

بر اساس این گزارش، مجموع  تجارت غیر نفتی کشور در رویه 
های صادرات و واردات در هفتمین ماه سال ۱۴۰۰ از لحاظ 
وزنی ۱۹ میلیون و ۵۵۴ هزار تن به ارزش ۹ میلیارد  و۸۸۶ 
میلیون دلار بوده است که سهم صادرات در این ماه )۳۰روز(، 
۱۵ میلیون و ۱۸۷هزار تن به ارزش پنج میلیارد و ۲۶۸ میلیون 
دلار بوده است که نسبت به صادرات کشور در مهر ماه سال ۹۹ 
از لحاظ ارزش رشد هشت درصدی داشته است. صادرات کشور 
در مهر ماه نسبت به شهریور امسال نیز  با رشد پنج درصدی در 

وزن و ۲۷ درصدی در ارزش همراه بوده است.
طبق این گزارش، مقاصد کالاهای ایرانی در شهریور ماه اینطور 
بوده که عراق با پنج میلیون و ۸۵۲ هزار تن به ارزش یک 
میلیارد و ۶۴۳میلیون دلار در  رتبه نخست قرار دارد، بعد از 
عراق،  چین با دو میلیون و ۵۶ هزار تن کالا به ارزش یک 
میلیارد و ۱۲۰میلیون دلار  در  رتبه دوم قرار گرفت، در صورتی 
که عراق و چین در ماه گذشته رتبه های دوم و سوم را دارا 

بودند.
همچنین ترکیه که در شهریور ماه رتبه نخست مقاصد صادراتی 
کالاهای ایرانی را به خود اختصاص داده بود،  در مهر ماه با 
سه میلیون و ۷۸۲ هزارتن به ارزش یک میلیارد و ۸۸ میلیون 
دلار در رتبه سوم قرار گرفت، امارات متحده عربی هم با ۷۸۸ 
هزار تن کالا به ارزش ۳۴۷ میلیون دلار در رتبه چهارم و 
نهایتا افغانستان با ۲۷۴ هزار تن خرید کالا از ایران به ارزش 
۱۲۷میلیون دلار در مهر ماه پنجمین مقصد صادرات کالای 
ایرانی بود که متاسفانه کاهش محسوسی در خرید از کشورمان 

در چند ماه اخیر داشته است.
 در مهر ماه امسال چهار  میلیون و ۳۶۷ هزارتن کالا به ارزش 
چهار میلیارد و ۶۱۸ میلیون دلار  از گمرکات اجرایی کشور 
ترخیص قطعی شد که نسبت به واردات در مهر ماه سال ۹۹ 
از لحاظ وزن ۶۴ درصد و از لحاظ ارزش ۴۸ درصد رشد داشته 

است.
اما در مقایسه با شهریور ماه ۱۴۰۰ که جهش دو برابری در 
ترخیص کالا نسبت به معدل پنج ماه گذشته را شاهد بودیم 
کاهش ۱۸ درصدی در وزن و ۲۹ درصدی در ارزش به ثبت 
اما میزان  قبل،  ماه  به  با وجود کاهش نسبت  رسیده که 
مناسبی از ترخیص در این ماه را شاهد بودیم که بسیار بالاتر از 

معدل ماهیانه ترخیص در گذشته است.
در این گزارش در مورد  کشورهای طرف معامله تامین کالاهای 
مورد نیاز  ایران نیز اعلام شده که امارات با ۹۴۹هزار تن به 
ارزش یک میلیارد و ۲۹۱میلیون دلار،   چین با ۳۷۳ هزارتن 
کالا به ارزش یک میلیارد و ۶۵ میلیون دلار ، ترکیه با ۳۸۲ هزار 
تن کالا به ارزش ۴۲۶میلیون دلار، سوئیس با ۱۷۷هزارتن کالا 
به ارزش ۱۳۵میلیون دلار و آلمان با ۳۷هزار تن کالا به ارزش 
۱۳۴ میلیون دلار، پنج کشور اول طرف معامله با کشورمان  

در مهر ماه بودند.
درخصوص میزان کالا های عبوری  از ایران در مهر ماه نیز یک 
میلیون و ۹۲ هزارتن کالای خارجی از مسیر ایران عبور کرده 
است که نسبت به مهر ماه سال قبل که ۷۱۶ هزار تن کالای 
خارجی از مسیر  کشورمان عبور کرده بود  ۵۲.۵ درصد رشد 

داشته است.

اقتصاد کلان

در جلسه »ستاد تنظیم بازار« تعیین شد؛

از تصمیم تازه برای کاهش قیمت مرغ تا برخورد
 با افزایش قیمت شرکت های تاکسی اینترنتی

راه و مسکن

کشاورزی

مدیرکل ترانزیت و حمل و نقل بین المللی سازمان راهداری 
زمینی  آغاز مجدد سفرهای  از  ای  نقل جاده  و  و حمل 
خارجی در پی گسترش واکسیناسیون و ابلاغ پروتکل های 

بهداشتی جدید خبر داد.
اساس  بر  کرد:  اظهار  گویی  و  گفت  در  هدایتی  جواد 
پروتکل های جدید ابلاغ شده از سوی ستاد ملی مقابله با 
کرونا اتباع خارجی در صورتی که دو هفته از تزریق دوز دوم 
واکسن کرونای آن ها گذشته باشد و تست منفی PCR با 
مدت زمان کمتر از ۹۶ ساعت داشته باشند، می توانند از 

طریق مرزهای زمینی وارد کشور شوند.
وی افزود: سفرهای اتوبوسی از طریق مرزهای زمینی و 
حمل ونقل بین المللی نیز با همین مکانیزم قابل اجراست 
و کشورهای همسایه می توانند با این شرایط و پروتکل ها 
وارد کشور شوند. برای مسافران ایرانی نیز براساس توافقات 
صورت گرفته با کشورهای همسایه پروتکل ها به همین 
شکل بوده و به زودی سفرهای زمینی خارجی از سر گرفته 

می شود.
سازمان  بین المللی  حمل ونقل  و  ترانزیت  مدیرکل 
سفرهای  داد:  ادامه  جاده ای  حمل ونقل  و  راهداری 
کشورهای  با  بین المللی  حمل ونقل  و  اتوبوسی 
همسایه ای که پیش از شیوع ویروس کرونا سرویس 
منظم مسافری با آن ها داشته ایم از سر گرفته خواهد 
به  ایرانی  هموطنان  زمینی  سفرهای  عمده  که  شد 
آذربایجان، گرجستان،  ترکیه،  عراق،  مانند  کشورهایی 

ارمنستان و افغانستان بوده است.
هدایتی با بیان اینکه از ابتدای آبان ماه برنامه ریزی برای 
است،  گرفته  زمینی خارجی صورت  ازسرگیری سفرهای 
گفت: به احتمال زیاد از هفته آینده سفرها آغاز می شود 
و می توان گفت در آینده نزدیک شاهد رونق گرفتن مجدد 
این سفرها و کسب و کار فعالان این حوزه خواهیم بود 
که از اسفندماه سال ۱۳۹۸ به دلیل شیوع ویروس کرونا 

تعطیل شده بود.

گفت:  سفرها  این  برای  کرایه  نرخ  درباره  همچنین  وی 
پیش از این معمولا انجمن ها و تشکل های صنفی نرخی 
را به عنوان سقف تعریف می کردند و بر رعایت درست آن 
نظارت می شد اما اگر مسافران در این سفرها شاهد تخلفات 
احتمالی از جمله گران فروشی بودند می توانند با سازمان 
راهداری این مسئله را در میان بگذارند تا با آن برخورد کنیم.

کشور  نیاز  مورد  گندم  اینکه  به  اشاره  با  سیف  یزدان 
و  )گندم  کالاها  وفور  مردم  افزود:  است،  شده  تأمین 
با  کنند.  واحدهای صنفی مشاهده  تولیدات  از  را  آرد( 
به  نیاز  گندم،  تن  میلیون  تضمینی حدود ۴.۵  خرید 
هشت میلیون تن دیگر داشتیم که با برنامه ریزی قبلی 
از اردیبهشت ماه امسال خرید انجام شده و تاکنون بیش 
از سه میلیون تن گندم وارد کشور شده است و مابقی 
در حال ورود به کشور است که در بنادر شاهد پهلوگیری 
و بارگیری محموله های گندم و انتقال آن به داخل کشور 

هستیم.
سیف اضافه کرد: گندم و آرد کشور تا پایان سال تامین 
و  داشت  نخواهیم  مشکلی  نیز  آینده  سال  در  و  شده 
از  و  کمتر  خشکسالی  مطلوب  بارش ها  با  امیدواریم 

وابستگی برای تأمین گندم به خارج کاسته شود.
سیف قیمت خرید تضمینی هفت هزار و ۵۰۰ تومان برای 
هر کیلوگرم گندم را با توجه به نرخ گندم در جهان مطلوب 
ارزیابی و اظهار امیدواری کرد که اقلیم هم به کمک بیاید 
تولیدات  تا  برویم  سالی  تَر  سمت  به  خشکسالی  از  و 
داخلی افزایش پیدا کند و کار کشاورزان و کشاورزی رونق 

بیشتری بگیرد.
وی در خصوص مساله آرد و چند قیمتی بودن آن که 
احتمال ایجاد خطا و تخلف را دارد گفت: اکنون گندم با دو 
نرخ یارانه نوع یک که قیمت هر کیلوگرم آن ۶۶۵ تومان 
آرد  و  می شود  فروخته  آرد  تولیدی  واحدهای  به  است 
حاصل با قیمت ۸۲۰ تومان به واحدهای نانوایی می رسد.

وی افزود: نرخ دیگر، یارانه نوع دو است که گندم با قیمت 

۹۰۰ تومان به کارخانجات آرد فروخته می شود و پس از 
تولیدِ آرد توسط کارخانجات آرد سازی با قیمت یک هزارو 
۱۵۰ تومان، در نانوایی ها تحویل می شود و ما شاهدیم که 
دولت حدود چهار هزار و ۵۰۰ تا پنج هزارتومان  برای هر 
کیلوگرم یارانه پرداخت می کند و البته که احتمال تخلف 
انجام  اما فرایند تأمین بر روی یک سامانه  وجود دارد 

می شود.
معاون وزیر جهاد کشاورزی تصریح کرد: تمامی فرایند 
نانوایی  واحدهای  و  کارخانجات  به  آرد  و  فروش گندم 
که بر بستر سامانه انجام می شود رصد کامل می شود و 
با توجه به اینکه میزان مصرف واحدهای صنفی آرد و 
نان مشخص است نظارت می شود تا گندم و آرد خارج از 

شبکه توزیع نشود و تخلفات به حداقل برسد.

»مدیرکل ترانزیت و حمل و نقل بین المللی سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای« خبر داد

سفرهای زمینی خارجی از هفته آینده از سر گرفته می شود

»معاون وزیر جهاد کشاورزی« خبر داد:

گندم مورد نیاز و ذخایر راهبردی کشور تامین شد

جلسه ستاد تنظیم بازار با حضور معاون اول رییس جمهور 
برگزار و تصمیمات تازه ای برای کاهش قیمت مرغ منجمد 
و همچنین برخورد با افزایش قیمت خودسرانه دو شرکت 
تاکسی اینترنتی پس از اختلال در شبکه توزیع بنزین گرفته 

شد.
روز چهارشنبه در جلسه ستاد تنظیم بازار که وزرای جهاد 

کشاورزی، صمت، ارتباطات و فناوری اطلاعات و راه و 
شهرسازی و همچنین نمایندگان دستگاه های مختف 
حضور داشتند با تاکید بر اینکه شایسته نظام جمهوری 
اسلامی ایران نیست که مردم برای رفع نیازهای اساسی 
روزمره خود در صف بایستند تصریح شد: هیچگونه تفاوت 
قیمت کالاهای اساسی با قیمت مصوب ستاد تنظیم بازار 
قابل قبول نیست و نباید اجازه داد عده ای سودجو و دلال 

در روند توزیع کالاهای مورد نیاز مردم اخلال ایجاد کنند.
در این جلسه پس از گزارش تلاش ها و زحمات دولت 
سیزدهم برای ذخیره و توزیع کالاهای اساسی و مورد نیاز 
مردم در ماه های اخیر تاکید شد با تصمیمات و ترتیبات 
اتخاذ شده و همچنین گسترش نظام توزیع کالاها در کشور 
در هفته های آتی کالاهای اساسی و مورد نیاز با سهولت و 

همچنین دسترسی سریع در اختیار مردم قرار گیرد.
بر اساس تصمیمات این جلسه در جهت ایجاد امنیت خاطر 
برای بخش خصوصی در زمینه تولید و توزیع کالاهای مورد 
نیاز مردم مقرر شد با ورود بخش خصوصی و استارتاپ ها 

در زنجیره توزیع و تولید، کالاهای مورد نیاز مردم با سهولت 
و رضایتمندی به دست مصرف کنندگان برسد .

همچنین پس از شنیدن گزارش وزارت جهاد کشاورزی 
در خصوص نحوه توزیع مرغ و تخم مرغ در کشور تاکید 
شد با اقدامات انجام شده هیچگونه کمبودی در انبارها در 
خصوص تامین این دو کالای مورد نیاز مردم نباید وجود 
داشته باشد. در این جلسه مقرر شد، مرغ منجمد از کیلویی 
۲۵ هزار تومان، با قیمت مصوب کیلویی ۲۰ هزار تومان در 
میادین میوه و تره بار در اختیار مصرف کنندگان قرار گیرد.
همچنین در این جلسه سازمان تعزیرات گزارشی از افزایش 
بر  مبنی  اینترنتی  تاکسی  دو شرکت  قیمت خودسرانه 
افزایش قیمت جابجایی مسافران در زمان مشکلات قطعی 
بنزین در هفته گذشته ارائه کرد که مقرر شد این شرکت 
های خدمات دهنده تمامی مبالغ افزایش قیمت خود را از 
درآمد شرکت های خود و نه رانندگان، به مسافرین بازگردانند 
و به هیچ عنوان مبلغی از رانندگان این دو شرکت کسر 

نشود.

سالروز تسخیر لانه جاسوسی
  و روز دانش آموز گرامی باد
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استان ها

البرز

»عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی 
البرز« مطرح کرد:

 ICU بیشتر افراد بستری در
واکسن نزده اند

متخصص زنان و عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی 
قبل  ترجیحا  دارد،  بارداری  قصد  خانمی  اگر  گفت:  البرز 
و  شود  انجام  کامل  واکسیناسیون  بارداری  به  اقدام  از 
محدودیتی هم برای تزریق هر نوع واکسن وجود ندارد. 
اگر خانمی پس از تزریق واکسن متوجه بارداری شد جای 
نگرانی وجود ندارد زیرا تحقیقات اخیر نشان داده است که 
ایجاد نقص  از جمله  واکسن های موجود عارضه خاصی 

ژنتیکی در جنین ندارند.
دکتر مریم هاشمی نژاد در گفت و گویی گفت: به تمام 
خانم های باردار توصیه می کنیم به دلیل اینکه سیستم 
ایمنی بدن در زمان بارداری ضعیف تر از حالت عادیست 

حتما نسبت به واکسیناسیون کرونا اقدام کنند.
هاشمی نژاد افزود: در آخرین تحقیقات سازمان بهداشت 
جهانی به اثبات رسیده که اگر بانوان باردار به کرونا مبتلا 
شوند احتمال بدحال شدن یا بستری در آی سیو برای این 
به همین دلیل  بیشتر است.  افراد  باقی  به  افراد نسبت 
باردار بسیار  اهمیت مسئله واکسیناسیون در خانم های 

پررنگ تر و مهمتر شده است.
وی در مورد بهترین زمان واکسیناسیون در خانم های باردار 
گفت: اگر خانمی قصد بارداری دارد، ترجیحا قبل از اقدام به 
بارداری واکسیناسیون کامل انجام شود و محدودیتی هم 
برای تزریق هر نوع واکسن وجود ندارد. اگر خانمی پس از 
تزریق واکسن متوجه بارداری شد جای نگرانی وجود ندارد 
زیرا تحقیقات اخیر نشان داده است که واکسن های موجود 
عارضه خاصی از جمله ایجاد نقص ژنتیکی در جنین ندارند.

این متخصص زنان افزود: اگر خانمی در حال حاضر باردار 
است توصیه می کنیم  تا اتمام سه ماهه اول بارداری اقدام 
به واکسیناسیون نکند و بعد از پایان این مدت اقدام به 
واکسیناسیون کند. از سه ماه به بعد واکسن های موجود 
ندارد. همچنین  تزریق است و منع مصرفی وجود  قابل 
توصیه می شود یک هفته قبل از زایمان، تزریق واکسن 
صورت نگیرد زیرا بعد از واکسن ممکن است کمی علائم 
تب ایجاد شود. بنابراین دو هفته پس از زایمان و یا سقط 

می توانند برای واکسیناسیون و یا دز دوم مراجعه کنند.
به گفته دکتر هاشمی نژاد بر اساس مطالعات انجام شده 
هیچ عارضه ای مانند نقص ژنتیکی  و بیماری های خاص 
در جنین با تزریق واکسن ها ایجاد نشده و حتی خودبیماری 
کرونا نیز هیچ عارضه و نقصی ژنتیکی در جنین ایجاد نکرده 

است.
وی در پایان تاکید کرد: باید به اطلاع تمام مادران برسانیم 
شعار  و  نیست  ابتلا  عدم  معنای  به  واکسیناسیون  که 
این است که هر کسی که واکسن  اخیر  واکسیناسیون 
می زند، در آی سی یو بستری نمی شود و اکنون آی سی یوها 
به محل بستری افراد واکسینه نشده تبدیل شده است؛ ولی 
همچنان امکان ابتلا وجود دارد. اگر خانمی بعد از تزریق 
دوز کامل واکسن مبتلا به کویید ۱۹ شود بیماری سبک و 

بدون علائم شدید سپری خواهد شد.

زنجان

در آستانه سفر استانی آیت الله سیدابراهیم رئیسی، رئیس 
آتی صورت  در هفته های  که  زنجان  استان  به  جمهور 
توافق دستگاه های  و  خواهد گرفت، جلسه هماهنگی 
اجرایی و بانک های عامل برای اجرای طرح های اولویت دار 
این استان به ریاست معاون اول رئیس جمهور در نهاد 

ریاست جمهوری برگزار شد.
محمد مخبر در این جلسه با تاکید بر ضرورت تکمیل 
استان ها،  در  عمرانی  تمام  نیمه  های  طرح  تجهیز  و 
به  خصوصی  بخش  و  خیرین  کمک  با  دولت  گفت: 
دنبال آن است تا ضمن تکمیل و تجهیز طرح های نیمه 
تمام عمرانی، توافقات و طرح های جدید را به منظور 
اشتغالزایی و توسعه و آبادانی استان های کشور با تمام 
توان پیگیری کند. معاون اول رییس جمهور تصریح کرد: 
باید در اجرای طرح های عمرانی و معدنی ملاحظات 

محیط زیستی در اولویت باشد.
در این جلسه که وزرای راه و شهرسازی، علوم، تحقیقات 
و فن آوری، بهداشت، درمان  و آموزش  پزشکی، فرهنگ  و 
ارشاد اسلامی، ورزش و جوانان صنعت، معدن و تجارت، 

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران، معاون اجرایی رئیس 
خانواده،  و  زنان  امور  در  رئیس جمهور  معاون  جمهور، 
استاندار زنجان و معاونین وزرا و نمایندگان دستگاه های 

لازم  ترتیبات  و  داشتند، تصمیمات  مختلف حضور 
اجرایی  های  دستگاه  میان  توافقات  در خصوص 
و بانک های عامل با استانداری زنجان به منظور 
اجرای طرح های اولویت دار در راستای تسریع در 
رفع مشکلات، اشتغالزایی و ازدواج جوانان در این 

استان اتخاذ شد.
و  آموزش  با  مرتبط  طرح های  اجرای 

پرورش، بهداشت و سلامت، ایجاد 
ساخت  سلامت،  پایگاه های 
دانشجویی،  خوابگاه های 
تجهیز دانشگاه ها، اکتشافات 
توسعه شهرک های  معدنی، 
صنعتی، تکمیل طرح های 
ساخت  شهری،  فاضلاب 
سالن های  تکمیل  و 

نمایش، سینماها و مجتمع های فرهنگی، اشتغالزایی 
زنان روستایی و سرپرست خانوار، ارایه تسهیلات ازدواج 
به جوانان، اصلاح نقاط حادثه خیز جاده ها 
و آزادراه های استان، ساماندهی گلزار 
شهدای استان، پروژه های آبرسانی 
و ساخت و تکمیل مجتمع و 
سالن های ورزشی بحث، بررسی 

و تصویب شد.

»معاون اول رئیس جمهور« مطرح کرد:

اولویت دولت تکمیل و تجهیز طرح های نیمه تمام عمرانی است

همایش  اولین  در  منتظری  والمسلمین  حجت الاسلام 
تاکستان  شهرستان  اقتصادی  جبهه  مدافعان  از  تجلیل 
به صورت ویدئو کنفرانسی به سخنرانی پرداخت و تصریح 
کرد: دشمنی های آمریکا از همان ابتدایی که جرقه انقلاب 
اسلامی به دست امام بزرگوارمان زده شد تاکنون ادامه داشته 
و این دشمنی ها در طی 60 سال گذشته ادامه داشته است. 
این عداوت و دشمنی اگر چه ممکن است فراز و فرودی 
داشته باشد؛ اما هیچ گاه پایان نداشته و آمریکا در طول این 
سال ها همواره دشمنی خود را به مردم ما نشان داده و دست 

از دشمنی با این ملت برنداشته است.
دادستان کل کشور خاطرنشان کرد: آمریکا در این سال ها 
تمام تلاش خود را به کار گرفته که این مردم را با شکست 
مواجه کند. یک روز با آشوب های داخلی و کودتاها، یک 
روز با جنگ هشت ساله و حمایت از جریان نفاق و اکنون 
هم با جنگ تحمیلی فرهنگی و اقتصادی که به لطف و 
نصرت اللهی تاکنون در همه عرصه ها شکست خورده و در 
جنگ اقتصادی کنونی هم با کمک شما فعالان اقتصادی و 

سربازان جنگ اقتصادی شکست خواهد خورد.
حجت الاسلام و المسلمین منتظری گفت: امروز ما در 
که لازم  مواجه هستیم  تهاجم دشمن  با  عرصه  دو سه 
است با کمک و مساعدت همه مردم و دستگاه ها و شما 
تولیدکنندگان و صاحبان حِرَف، پشت دشمن را به خاک 

بنشانیم.
انقلاب  ابتدای  از  که  اقتصادی دشمن  افزود: جنگ  وی 
اوج  به  اخیر  در دو سه سال  داشته است  تاکنون وجود 
خود رسیده است و یک جنایت اقتصادی را علیه ملت ما 
تحمیل کرده است؛ اما ملتی که در طول 8 سال جنگ نظامی 
توانست در مقابل همه آن نبرد های ناجوانمردانه مقاومت 
کند و سرافراز از میدان بیرون بیاید در این جنگ هم موفق 

خواهد بود.
دادستان کل کشور عنوان کرد: امروز شما تولید کنندگان 
و کارآفرینان رزمندگان جنگ اقتصادی هستید و می بینید 
که چگونه دشمن همه عرصه ها را بر شما صاحبان حِرَف و 
مشاغل اقتصادی تنگ کرده تا نهایتاً مردم در فشار قرار گرفته 
و زانو بزنند. در دوران جنگ تحمیلی 8 ساله سپاه پاسداران، 
بسیج مردمی، ارتش، زن و مرد و همه و همه به عرصه دفاع 

از آرمان های انقلاب برخاستند و امروز هم در جنگ اقتصادی 
همه ما باید در میدان باشیم و کمک کنیم تا چرخ اقتصاد 

از حرکت نایستد.
حجت الاسلام والمسلمین منتظری ادامه داد: همان طور که 
می دانید دستگاه قضایی وظیفه ذاتی اش مسائل اقتصادی 
نیست، اما پس از دستور و فرمایشات مقام معظم رهبری 
مبنی بر حمایت از فعالیت های اقتصادی و تشکیل شورای 
عالی اقتصادی توسط سه قوه، قوه قضاییه هم خود را ملزم 
به حمایت از فعالان اقتصادی و کارآفرینان نموده و تا جایی 
تولید  و  گذاران، صاحبان صنایع  سرمایه  از  می تواند  که 

کنندگان حمایت خواهد کرد.
وی گفت: از سالی که توسط مقام معظم رهبری به سال 
تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها نام گذاری شده است 
فقط 5 ماه باقی مانده و ما باید در این مدت باقی مانده 
تمام توان خود را به کار گیریم تا این شعار هرچه بیشتر 

تحقق یابد.
این مسئول عالی قضایی اظهار کرد: خوشبختانه در این مدت 
کوتاهی که دولت جدید سرکار آمده است گام های خوبی 
برداشته شده و موانع تولید کمتر شده است و با ظرفیتی که 
بین قوا وجود دارد و تعاملی که شکل گرفته است انشاالله 

موانع کمتر شده و گام های بلندتری برداشته خواهد شد.
حجت الاسلام والمسلمین منتظری ادامه داد: بنده به عنوان 
دادستان کل کشور و نیز همکاران بنده در دادسرا های سراسر 
کشور تمام توان خود را در جهت حمایت از شما فعالان 

اقتصادی به کار گرفته و از شما حمایت خواهیم کرد.
بنابر گزارشات، خوشبختانه تاکستان یک  ادامه داد:  وی 
شهرستان توانمند در حوزه فعالیت های اقتصادی است که 
دارای 260 شرکت فعال 104 شرکت نیمه فعال و 60 شرکت 
غیرفعال دارد. امید و انتظار داریم که در ایام باقی مانده 
از سال جاری با تمام توانی که داریم به میدان بیاییم که 
شرکت های نیمه فعال، فعال شده و شرکت های غیرفعال 

حداقل نیمه فعال شوند.
دادستان کل کشور گفت: ما در دستگاه قضایی حامی و 
پشتیبان شما رزمندگان جنگ اقتصادی هستیم و انتظار 
و  استانداری  بسیج،  سپاه،  اجرایی،  دستگاه های  داریم 
سایر عزیزان استان هم به میدان بیایند تا سرعت چرخش 

فعالیت های اقتصادی بیشتر شود.
وی گفت: از آقای عمرانی معاون قضایی بنده که در جمع 
شما عزیزان حضور دارد می خواهم که حتماً شنونده مشکلات 
و گرفتاری های شما فعالان اقتصادی باشد و مشکلات شما 
را چه در استان و چه در مرکز پیگیری کند تا انشاالله به 

سرانجام رسیده و موانع تولیدی برطرف شود.
حجت الاسلام و المسلمین منتظری خطاب به صاحبان 
صنایع و کارآفرینان حاضر در جلسه اظهار کرد: استان قزوین 
فعالان  از شما  و من  است  پرظرفیت  بسیار  استان  یک 
اقتصادی و پرانگیزه و مومن می خواهم همانند جوانان 
دوران جنگ تحمیلی به میدان مبازره با دشمن بیایید و 
همانند آن عزیزان برای کشورمان در عرصه اقتصادی افتخار 

آفرینی کنید.
وی گفت: از شما می خواهم که هرچه در توان دارید به کار 
گیرید تا تولید در کشور رونق بگیرد. همچنین تقاضا دارم که 
در شرایط اقتصادی کنونی که مردم ما با مشکلات متعدد 
معیشتی مواجه هستند به حداقل منافع اکتفا کنید. انتظار 
ما از شما صاحبان صنایع و تولید کنندگان این است که اولًا 
تا جایی که برای شما مقدور است هزینه های تولید خود را 
پایین بیاورید و دوم این که به کمترین منافع قانع باشید 

تا چرخ قطار اقتصادی در ریل قرار گرفته و سرعت بگیرد.
دادستان کل کشور در پایان با تاکید بر حمایت دادستانی 
کنندگان  تولید  و  اقتصادی  فعالان  همه  از  کشور  کل 
برای شما  این همایش ثمرات خوبی  انشاالله که  گفت: 
تولیدکنندگان و مردم شریف تاکستان داشته باشد و همگی 

بتوانیم در خدمت مردم عزیز کشورمان باشیم.

»دادستان کل کشور« مطرح کرد:

تولیدکنندگان  فشار  را  از دوش مردم بردارند 

قزوین

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی منصوری«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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فرهنگی
اگر خواب می بینید که از ارتفاع سقوط می کنید، حتما این مطلب را بخوانید!

دانشمندان آمریکایی می گویند مطالعات حاکی از آن است که حس سقوط در خواب یک حالت بی خطر است و فرد نباید خیلی نگران سلامتی خود 
به دلیل این مشکل باشد. شواهد نشان میدهد مواردی همچون استرس، کمبود خواب، خستگی، و ورزش شدید میتواند خطر بروز این حالت را در 
خواب افزایش دهد. همچنین مواد تحریک کننده مانند کافئین و نیکوتین که به ترتیب در قهوه و سیگار یافت میشود یکی از محرک های بروز حس 
سقوط در خواب میتواند باشد اگر از جمله افرادی هستید که به طور دائمی از اضطراب و بی خوابی رنج میبرید باید به یک روانشناس مراجعه کنید.

خبر

»رئیس سازمان سینمایی کشور« مطرح کرد:

مصوبه واگذاری نمایش خانگی 
به سازمان صدا و سیما نیازمند 

بازنگری است
مصوبه واگذاری نمایش های خانگی و پلتفرم ها به سازمان 
صدا و سیما نیازمند بازنگری است و در حال حاضر، موضوع از 
طریق مجاری و مراجع ذیصلاح در حال پیگیری است. محمد 
خزاعی معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و رئیس سازمان 
سینمایی با اعلام این مطلب افزود: با این مصوبه با توجه به 
تکنولوژی های پیشرفته و همچنین، بستر وی او دی ها و 
توسعه فضاهای مجازی، مهمترین بازوی اجرایی، نظارتی و 

هدایتی سازمان سینمایی در این عرصه سلب شده است.
رئیس سازمان سینمایی کشور با بیان اینکه سازمان صدا 
وسیما به عنوان رسانه ملی وظایف خطیری دارد افزود: رسانه 
ملی ماموریت های گسترده ای دارد و نیاز دارد به فکر ایجاد 
بسترهایی برای توسعه، پویایی و ارتقای گستره مخاطبانش 
باشد. با بازنگری این مصوبه مسئولیت نمایش خانگی که به 
مسئولیت های تلویزیون اضافه شده به جای اصلی ش بر می 

گردد.
وی تاکید کرد:  جایگاه نظارتی و شأن وزارت  فرهنگ و ارشاد 
اسلامی و سازمان سینمایی باید حفظ شود؛ البته، تجربه چند 
ساله هم  نشان داده است علاوه بر نارضایتی سینماگران و 
و  کیفی  های  نظارت  در  چندگانگی  و  تناقضات  صنوف؛ 

محتوایی تولیدات این حوزه ایجاد شده است.
معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به پیگیری جدی 
شخص وزیر و سازمان سینمایی در رابطه با موضوع پلتفرم 
ها تصریح کرد: این مطالبه جامعه سینمایی کشور است. در 
حال پیمودن مسیرها و برگزاری جلسات با مراکز ذیربط هستیم 
و امیدواریم در مراکز قانونی تصمیم گیری این کار به جریان 

بیفتد.
به گفته وی، موضوع نمایش خانگی و پلتفرم ها به تصمیم 
های جدید نیاز دارد و جامعه سینمایی امیدوار شده  با نگاه 
ریاست جدید سازمان صدا و سیما و تعامل و احترام آقای جبلی 

برای سینماگران و هنرمندان، این مطالبه محقق می شود.
خزاعی با بیان اینکه تولیدات پلتفرم ها و شبکه نمایش خانگی 
مخاطبان بسیاری را به سمت تولیدات داخلی سوق داده است. 
اضافه کرد: رونق و پویایی شبکه نمایش خانگی و وی اوی دی 
ها می تواند ضمن ایجاد امید و نشاط اجتماعی، به امنیت 

شغلی و معیشتی اهالی سینما منجر شود.
رئیس سازمان سینمایی با نقد وضعیت فعلی تصریح کرد: 
معتقدیم باید صفر تا صد جریان وی اوی دی ها به ارشاد 
برگردد. ماموریت ساترا، اساسا، با سایر ماموریت های سازمان 
صدا و سیما مغایرت دارد. ماموریت های بزرگ و متعدد صدا 
و سیما، باعث می شود تا این ماموریت مضاعف به درستی 
پیگیری نشود و تناقضات نظارتی صدا و سیما در پلتفرم ها و 
تلویزیون گواه این موضوع است. ضمن اینکه تلویزیون در حالی 
می خواهد در این زمینه نظارت و سیاستگذاری کند که خودش 
یکی از رقبای این پلتفرم هاست،  و به خاطر این رقابت و 
تضاد منافعی که دارد نمی تواند کار ارزیابی، نظارت و ارزشیابی 

محتوایی این بخش را بر عهده داشته باشد.
او یادآور شد: معتقدیم مصوبه  مجلس در این زمینه نیازمند 
و  مجلس  محترم  نمایندگان  از  است.  اصلاح  و  بازنگری 
این  بازنگری  بررسی و  به  انتظار داریم  کمیسیون فرهنگی 
موضوع بپردازند و نظارت بر شبکه های نمایش خانگی را به 

وزارت ارشاد بازگردانند.

سینما و تئاتر

جشنواره  در  ایران  سینمای  از  نمایندگی  به  فیلم  پنج 
بین المللی فیلم نیوزیلند، در ۱۲ شهر این کشور به نمایش 
گذاشته می شود. جشنواره که از ۵ نوامبر تا ۵ دسامبر )۷ 
آبان- ۱۴ آذر ۱۴۰۰( همزمان در ۱۲ شهر نیوزیلند آغاز به کار 
می کند در کنار آثاری چون قدرت سگ، تیتان، چشمان 
تامی فی و گزارش فرانسوی میزبان شاهکارهایی چون 
قهرمان ساخته اصغر فرهادی، جنایت بی دقت از شهرام 
مکری، خورشید به کارگردانی مجید مجیدی، شیطان وجود 
ندارد محمد رسول اف و جاده خاکی ساخته پناه پناهی به 

نمایندگی از سینمای ایران خواهد بود.
شیراز  شهر  در  فرهادی  اصغر  کارگردانی  به  که  قهرمان 
فیلمبرداری شده است، داستان شخصیتی به نام رحیم را 
دنبال می کند که از همسرش جدا شده و به علت بدهی 
در زندان است. در یک مرخصی دوروزه، سرنوشت ۱۷ سکه 
طلا را سر راه رحیم می گذارد اما وی پس از پی بردن به 
آن که این سکه ها برای بازپرداخت بدهی و آزادی از زندان 
کافی نیستند تصمیم می گیرد آنها را به صاحب اصلی 
شان برگرداند. این اقدام فداکارانه از رحیم در شبکه های 
اجتماعی یک ستاره می سازد اما... . این فیلم که محصول 
مشترک ایران و فرانسه است و اولین بار در بخش رقابتی 
جشنواره کن اکران و با تحسین منتقدان روبرو شد، در 
جشنواره یادشده هم جایزه بزرگ و هم جایزه فرانسوا شاله 

را از آن خود کرد.
در این فیلم که نماینده ایران در اسکار ۲۰۲۰ است، امیر 
سارینا  و  صدرعرفایی  فرشته  تنابنده،  محسن  جدیدی، 
فرهادی و جمعی از بازیگران بومی شهر شیراز ایفای نقش 
کرده اند. قهرمان از چهارشنبه ۵ آبان در سینماهای سراسر 

کشور اکران شد.
خورشید داستان پسربچه ای ۱۲ ساله به نام علی و سه 
دوستش را روایت می کند که نان آور خانواده هستند و 
برای امرار معاش به سختی کار می کنند و گاهی حتی 
برای رسیدن به پول دست به دزدی می زنند. طی یک سری 

رویدادها، از علی خواسته می شود رد یک گنج را بگیرد اما او 
و دوستانش برای دسترسی به تونلی که گنج در آن مخفی 
شده باید در مدرسه خورشید ثبت نام کنند که یک موسسه 
خیریه برای آموزش به کودکان کار است. اصالت این فیلم 
به بازی کودکانی برمی گردد که همگی از بین کودکان کار 

بوده و هیچکدام بازیگر حرفه ای نیستند.
خورشید در جشنواره ونیز سال گذشته حضور داشت. این 
فیلم در حوزه جشنواره های سینمایی تحسین منتقدان را 
به همراه داشته و روح الله زمانی بازیگر جوان آن موفق شد 
جایزه مارچلو ماستریونی برای بهترین بازیگر جوان پدیده 
هفتاد وهفتمین جشنواره ونیز را از آن خود کند. خورشید 
که به تهیه کنندگی مجید مجیدی و امیر بنان ساخته 
شده، در ادامه مسیر موفقیت خود جایزه بهترین فیلم بلند 

جشنواره سینمایی اجیال قطر را نیز برد.  
جشنواره  در  ایران  نماینده  دیگر  که  بی دقت  جنایت 
بین المللی فیلم نیوزیلند خواهد بود نیز تاکنون تجارب 
موفقی را در نمایش های بین المللی پشت سر گذاشته 
است. نسرین میرشب از کمپانی دریم لب پخش و توزیع 
بین المللی آن را از سال ۲۰۲۰ با حضور در جشنواره ونیز، 
آغاز کرد و فیلم پس ازآن علاوه بر حضور در جشنواره های 
متعدد، جوایز مختلفی کسب کرد. در حال حاضر حق پخش 
این فیلم در کشورهای نظیر آمریکا، کانادا، ایتالیا، سویس،  
اتریش، آلمان و فرانسه به کمپانی های مختلف واگذار شده 

است. 
بابک کریمی، محمد ساربان، عادل یراقی، فریبا کامران، 
کاهانی،  ابوالفضل  چراغی پور،  سیاوش  دورانی،  بهزاد 
راضیه منصوری و الهه بخشی بازیگران جنایت بی دقت 
هستند. این فیلم مضمونی مرتبط با سینما دارد و درباره 
تماشاگرانی است که قبل از شروع اکران فیلمی در سینما 
درباره آن حرف می زنند و با شروع ماجرا بر پرده سینما، 

داستان آنها و قصه فیلم با هم یکی می شود.
معصومه  به  می توان  بی دقت  جنایت  بازیگران  دیگر  از 

بیگی، گلنوش قهرمانی، محمد ربانی، محمود بهرازنیا، میثم 
دامن زه، آریا تقی پوریان، مینا درودیان، حامد محمودی، 
صدف عمویی، کیانا منتجبی، سعید نادری، محمدحسین 
محمدیان، امیر شاملو، محمدرضا جنگی، محمدحسین 
قشمی، داوود بنی اسد، رضا اسدی، امین قلی پور، سوگند 

علی ولی الله، یسنا رزمی، ایهان شایگان اشاره کرد.
فیلم ۹۳ دقیقه ای جاده خاکی به تهیه کنندگی مستانه 
هفته  دو  بخش  در  ایران  سینمای  نماینده  که  مهاجر 
کارگردانان جشنواره کن نیز بود داستان سفر جاده ای یک 
خانواده چهار نفره به سوی مرزهای غربی ایران را روایت 
از روابط  می کند و تصویری آمیخته به اشک و لبخند 
خانوادگی ارائه می دهد. حسن معجونی، پانته آ پناهی ها، 
رایان سرلک، امین سیمیار و بهرام ارک بازیگران این فیلم 
هستند که چندی پیش جایزه بهترین فیلم شصت و 

پنجمین جشنواره فیلم لندن را کسب کرد. 
درام شیطان وجود ندارد با بازی احسان میرحسینی، شقایق 
شوریان، کاوه آهنگر، دریا مقبلی، محمد ولی زادگان، مهتاب 
ثروتی، ژیلا شاهی، محمد صدیقی مهر و باران رسول اف 
محصول مشترک آلمان، جمهوری چک و ایران است. این 
فیلم که در هفتادمین دوره جشنواره بین  المللی فیلم برلین 
نیز به نمایش درآمد و برنده جایزه خرس طلایی شد، با 
روایت چهار داستان از چهار شخصیت به مسئله مجازات 

اعدام در عراق می پردازد.

سفر »شاهکارهای سینمای ایران« به جشنواره فیلم نیوزیلند

جشنواره فیلم نیوزیلند یک رویداد سینمایی ملی است که 
هر ساله برای نمایش طیفی متنوع از فیلم های باکیفیت 
در نقاط مختلف این کشور برگزار می شود. این رویداد از 
سال ۱۹۷۰ کار خود را آغاز کرد اما در سال ۲۰۰۹ برای اولین 

بار در یک جشنواره واحد ادغام شد.
جشنواره بین المللی فیلم نیوزیلند در سال ۲۰۲۰ به دلیل 
مجازی  رویدادهای  از  ترکیبی  صورت  به  کرونا  شیوع 
مرکز  سالن های ۸  و  سینماها  در  محدود  و حضوری 
برگزار شد. امسال متولیان برگزاری این جشنواره میزبان 
در شهرهای مختلف  در ۳۰ سینما  رویدادی حضوری 
نیوزیلند خواهند بود. اگرچه این جشنواره معمولا در ماه 
ژوئیه یا اوت )تیر- مرداد یا مرداد- شهریور( برگزار می شود؛ 
نسخه امسال از ماه نوامبر تا دسامبر )آبان تا آذر( برگزار 

خواهد شد.
جشنواره  در  ایران  روابط  و  فرهنگی  هنری،  امور  مدیر 
تشریح  ضمن   )Chantilly( شانتی  در  ایران  سینمای 
برنامه های این جشنواره از آغاز به کار رسمی آن همزمان با 

روز ۱۳ آبان خبر داد.
سید وحید یعقوبی مدیر امور هنری، فرهنگی و روابط با 
 Le Festival du( ایران جشنواره سینمای ایران در شانتی
Cinéma Iranien de Chantilly( در خصوص برنامه های 
این دوره از جشنواره گفت: افتتاحیه جشنواره روز پنجشنبه 

۱۳ آبان ماه با حضور مقامات رسمی و محلی این شهر 
ساعت ۱۹ به وقت محلی در سینمای شهر شانتی برگزار 
می شود. در این مراسم موسیقی سنتی ایرانی و موسیقی 

کلاسیک فرانسوی نیز اجرا می شود.
غیر  بخش  در  برگزاری جشنواره  روزهای  در  افزود:  وی 
رقابتی شش فیلم کوتاه نمایش داده خواهد شد و در روز 

اختتامیه هم که یکشنبه ۱۶ آبان ماه برگزار می شود فیلم 
مسیر معکوس ساخته ابوالفضل جلیلی و  فیلم کوتاه 
آوا به کارگردانی مریم اشرفی در سینمای شهر سانلیس 

نمایش داده می شود.
ایران جشنواره  با  روابط  و  فرهنگی  هنری،  امور  مدیر 

سینمای ایران در شانتی با اشاره به اینکه در ایام برگزاری 
در  کرد:  تصریح  برگزار می شود،  کنفرانس  دو  جشنواره 
روزهای برگزاری جشنواره دو کنفرانس آنچه همیشه می 
خواستید درباره ایران بدانید و سینما: آیینه روح ایرانی در 
شهرداری شانتی برگزار می شود. همچنین برنامه ملاقات 
در خصوص  فرانسوی  با صاحبنظران  هایی  و نشست 
مراکز  و  ها  کتابخانه  محل  در  ایران  تمدن  و  فرهنگ 
فرهنگی این شهر و نیز سانلیس برای این سه روز تدارک 

دیده شده است.
یعقوبی ادامه داد: در حاشیه برگزاری جشنواره سینمای 
ایران در شانتی انیمیشن بهادر به کارگردانی عبدالله علیمراد 
و فیلم مستند نان های دنیا نیز نمایش داده می شود. 
همچنین در جشنواره امسال برنامه های جانبی همچون 
برگزاری کارگاه خوشنویسی توسط یونس فقیهی در شهر 
سانلیس، برگزاری نمایشگاه عکس ایران در سالن سینمای 
شهر سانلیس و کارگاه  شیرینی های سنتی ایرانی اجرا 

می شود.
جشنواره سینمای ایران در شانتیئی از ۱۳ الی ۱۶ آبان ماه 
سال جاری در کشور فرانسه به ابتکار مرکز »ایران و فرانسه« 
و با همکاری شهرداری شانتی و مجموعه کاخ تاریخی این 
شهر و چندین نهاد دیگر فرانسوی در دو بخش رقابتی و 

غیر رقابتی برگزار خواهد شد.

برنامه های جشنواره سینمای ایران در شانتی فرانسه تشریح شد

پنج فیلم به نمایندگی از سینمای ایران در جشنواره بین المللی فیلم نیوزیلند، در ۱۲ شهر این کشور به نمایش گذاشته می شود. جشنواره 
که از ۵ نوامبر تا ۵ دسامبر )۷ آبان- ۱۴ آذر ۱۴۰۰( همزمان در ۱۲ شهر نیوزیلند آغاز به کار می کند در کنار آثاری چون قدرت سگ، تیتان، 

چشمان تامی فی و گزارش فرانسوی میزبان شاهکارهایی چون قهرمان ساخته اصغر فرهادی، جنایت بی دقت از شهرام مکری، خورشید به 
کارگردانی مجید مجیدی، شیطان وجود ندارد محمد رسول اف و جاده خاکی ساخته پناه پناهی به نمایندگی از سینمای ایران خواهد بود.
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ورزشی
جهنم ورزشگاه سئول آماده میزبانی شد!

فدراسیون فوتبال کره جنوبی اعلام کرد بازی تیم ملی این کشور با امارات در سئول با حضور 100 درصدی تماشاگران برگزار خواهد شد. کره 
رقیب اصلی ایران در گروه اول مسابقات انتخابی جام جهانی 2022 به شمار می آید. طبق بیانیه فدراسیون این کشور ظرفیت ورزشگاه سئول 
35 هزار نفر است و با رعایت پروتکل های بهداشتی تمام بازی های پیش روی خانگی با ظرفیت 100 درصدی برگزار می شود. با این  شرایط 

تیم ملی کشورمان باید در بازی رفت در تاریخ 4 فروردین 1401 در حضور پرشور کره ای ها به مصاف این رقیب اصلی خود برود.

مکث

اظهارنظر جالب »رئیس کمیته استیناف«؛

رأی کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای را تأیید می کردیم، سرخابی ها محروم می شدند

دیدگاه

تا جایی که حافظه ام یاری می کند در تمام دیدارهایی که 
قهرمانان و مسئولان ورزش کشورمان در سال های اخیر با 
مقام معظم رهبری داشتند، ایشان در ارتباط با بحث اخلاق 
در ورزش رهنمودهایی را ارائه فرمودند و از مسئولین امر 
خواستار شدند تا اخلاق در ورزش را در اولویت قرار دهند و 
با همکاری رسانه ها و شبکه های تلویزیونی و با هم اندیشی 
پیشکسوتان و خبرگان ورزش، این مسائل بداخلاقی ها را 
مورد بحث و بررسی قرار دهند تا با تداوم بخشیدن به این 
موارد بستر امیدواری و خرسندی کسانی را که دل در گرو 

فرهنگ و اخلاق در ورزش دارند، فراهم گردد.

فرهنگ  نارسایی های  به  اشاره  با  رهبری  معظم  مقام 
و  اخلاق در ورزش به سر و سامان بخشیدن به اوضاع 
آشفته مسائل اخلاقی در ورزش توصیه های موکدی را صادر 
فرمودند، اما دریغ و صدافسوس که به تنها چیزی تا این 
لحظه به این مهم توجه نشده و از اهمیت ویژه ای برخوردار 

نبوده، ترویج فرهنگ و اخلاق در ورزش می باشد.
از  بهره ای  هیچ  کنیم  نشان  خاطر  باید  تاُسف  باکمال 
توصیه هایی که از سوی مقام معظم رهبری در این باب  
داده می شود، نصیب ورزش نشده است و قصهُ غصه غربت 
اخلاق در انبوهی از شعارهایی که مقامات وزارت ورزش و 
رؤسای فدراسیون ها سر داده اند، گم شده است  و بداخلاقی 
در ورزش به ویژه در فوتبال روز به روز افزایش پیدا کرده به 

طوری که دامنه دارتر شده است!
بحث اخلاق در ورزش در معاونت فرهنگی وزارت ورزش 
و جوانان در قبال بی فرهنگی و بد اخلاقی و برخوردهای 
که  دارد؟  نقشی  چه  و  چیست  غیرورزشی  و  ناشایست 
میلیون  ها نوجوان و جوان از طریق گیرنده  های تلویزیونی 
شاهد آن هستند؟! رؤسای فدراسیون ها چه اهمیتی برای 

این گونه مسائل و حوادث تلخ قائل می شوند؟
در روزهای اخیر بداخلاقی نه تنها در بین بازیکنان  پیشرفت 
ورزش  در  اخلاق  الگوی  باید  که  مربیانی  دامن  که  کرده 
باشند را هم  گرفته است. نمونه بارز آن را در دیدار تیم های 
 گل گهر سیرجان و نساجی مازندران در چارچوب هفته سوم 
مسابقات فوتبال لیگ برتر کشور شاهد بودیم که واکنش 
تند آقای ساکت الهامی سرمربی تیم نساجی مازندران باعث 
گردید، موعود بنیادی فر داور مسابقه با کارت قرمز وی را از 

ادامه رهبری تیم نساجی مازندران محروم کند.
پیشکسوتان و دلاورمردان کشورمان بارها از واژه پهلوانی و 
جوانمردی دم می زنند و شعارهایی از این قبیل سر می دهند 
که گوش فلک را کر می کند! اما گویی قانون نانوشته ای 
در ورزش ما حاکم شده است! زیرا راجع به مواردی که از 
آن بیشتر سخن می گوییم کمتر عمل می کنیم! به همین 
خاطر هر روز شاهد گسترش بیش از پیش بداخلاقی و 
اعمال غیرورزشی و دور از خصایل پهلوانی در این پديده 

شوم هستیم!
وقتی از بزرگان نامدار و بااخلاقی همچون زنده یاد پرویز 

دهداری به  عنوان اسوه اخلاق مربیان ایرانی در فوتبال ایران 
یاد می کنیم که بدون چشمداشت مالی سمبل و الگوی 
شایسته ای برای نسل های آینده بود، چرا برخی از مربیان 
فراموش می کنند که نباید بخاطر یک برد و باخت که بخشی 
از مسابقات است، که باخت در بازی قابل جبران است اما 
بازنده اخلاق بودن باعث ترویج بداخلاقی و تندخویی دربین 
جوانان ورزشکار می شود و اوضاع آشفته فوتبال کشورمان را 

آشفته تر می کند و توسعه می بخشد؟
متأسفانه حرکات سرمربی تیم نساجی مازندران ما را به 
یاد مثل معروف )دو صد گفته، چون نیم کردار نیست( 
می اندازد! که امیدواریم مربیان عزیز در کمال خونسردی 
مراقب رفتار، کردار و گفتار خود بوده و به جمله اخلاق در 

ورزش بیش از پیش پای بند باشند.

داریوش مصطفوی پس از نشست مدیران عامل باشگاه ها 
با رئیس فدراسیون فوتبال اظهار داشت: این جلسه ابعاد 
مختلفی داشت و بیشتر هدف جلسه، تمرکز روی مسائل 
مجوز  صدور  درباره  بود.  صداوسیما  و  محیطی  تبلیغات 
حرفه ای با مدیران صحبت کردیم و گفتیم این مسئله را 
شوخی نگیرید. این موضوع در آیین نامه می تواند تنبیهاتی 
برای مدیران در بالاترین سطح فدراسیون در نظر بگیرد و 
محرومیت باشگاه، جریمه سنگین یا میزبانی در کشور دیگر 

باشد.
وی با بیان اینکه عزیزی خادم به مدیران باشگاه ها گفت هیچ 
مخالفتی برای درآمدزایی بیشتر باشگاه ها ندارد، خاطرنشان 
کرد: آجورلو و صدری از کمیته های استیناف و بدوی تشکر 
کردند. باشگاه ها نگرانی مالی دارند و اصول فوتبال بر تبلیغات 

رادیو و تلویزیون است. باشگاه ها هم در این زمینه نگران 
بودند. قرار شد گروهی با حضور رئیس فدراسیون تشکیل 
شود و باید بدانیم فوتبال حرفه ای با این درآمدها پیش 
نمی رود. ما مقررات حرفه ای را آموزش می دهیم و نمی توانیم 
درآمد حرفه ای تأمین کنیم. اگر درآمد رادیو و تلویزیون را 
بگیریم، باشگاه ها تأمین هستند و نیازی ندارند. باید اجازه 
بدهند تبلیغات محیطی و صداوسیما به باشگاه ها اختصاص 

دهد.
رئیس کمیته استیناف صدور مجوز حرفه ای در مورد صدور 
مجوزهای حرفه ای باشگاه های استقلال و پرسپولیس تصریح 
کرد: کمیته بدوی کار خودش را کرد و تنها فولاد، گل گهر 
به خاطر  ما  بزرگ  باشگاه های  شدند.  پذیرفته  سپاهان  و 
تغییرات مدیریتی در این بخش مشکل دارند. مدیران عامل 

این باشگاه ها تا منصوب می شوند، جوّی ایجاد می شود که 
مدیرعامل تغییر می کند. هر مدیر باید پنج سال در سمت 
خود فعالیت کند و کارهای خوبی در زمان فتح الله زاده و 
اولیایی انجام شد. پس از آن مدیران نامرتبط با شغل خود به 

استقلال و پرسپولیس آمدند.
»اگر رأی کمیته بدوی را تأیید می کردیم، این دو باشگاه 
می خورد.«،  آنها  به  سنگینی  جریمه  و  می شدند  محروم 
مصطفوی ضمن بیان این جمله گفت: ما هزار 800 صفحه 
از باشگاه ها تعهد گرفتیم و قرار شد آنها را بارگذاری کنند 
که استقلال و پرسپولیس تعلل کردند. ما باید با محبت 
با آنها برخورد کنیم و در آیین نامه مجوز حرفه ای آمده بود 
می توان 12 تنبیه برای باشگاه هایی در نظر گرفت که مدارک 
را بارگذاری نکرده اند. حسن نیت صدری و آجورلو به ما ثابت 

شده، اما افراد جدیدی که باید کارها را انجام می دادند، سستی 
کردند.

وی با اشاره به کوتاهی مدیران باشگاه پرسپولیس بیان کرد: 
یکی از بچه های ما به یک عضو باشگاه پرسپولیس گفت 
مدارک شما کامل نیست، اما او گفت حالا ریاض هستم، 
بیشتر  باید  نفهمیده چه می کند.  او  ببینم چه می کنم! 
توضیح بدهیم که این مجوز می تواند مدیرعامل یا اعضای 
هیئت مدیره باشگاه را برکنار، جریمه یا تعلیق کند و با افراد 
کوتاهی کننده کار دارند. قرار شد یک میلیارد تومان را بیاورند 
و تعهد بدهند که کارها را سه ماهه انجام می دهند. کمیته 
بدوی رأی شدیدی صادر کرد، اما گفتیم مرگ یک بار، شیون 
هم یک بار. ما به باشگاه ها فشار می آوریم که باید خودشان 
را با آیین نامه تطبیق بدهند، اما باید درآمدهای آنها را بدهیم.

بحث اخلاق در ورزش را باید مسئولان فدراسیون ها جدی بگیرند؛

غربت اخلاق در ورزش!

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

آگهی تغییرات شرکت چاپ کالا بر چسب شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 29034 و شناسه ملی 
10320699734 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1400/3/24 تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد : -پویا محبوبی با پرداخت 41.600.000.000 ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را از 40.000.000.000 
ریال به 81.600.000.000 ریال افزایش داد. -سرمایه شرکت از 160.000.000.000 ریال به 201.600.000.000 ریال 
افزایش یافت و در نتیجه ماده مربوط در اساسنامه اصلاح گردید و ماده مربوط در اساسنامه اصلاح گردید. 
میزان سهم الشرکه پس از افزایش سرمایه : پویا محبوبی با شماره ملی 0450161390 دارای 81.600.000.000 
ریال مقصود محبوبی با شماره ملی 1463443765 دارای 16.000.000.000 ریال ملکه شریفی با شماره ملی 
0030065089 دارای 24.000.000.000 ریال پریسا محبوبی با شماره ملی 0450566269 دارای 40.000.000.000 

ریال پیام محبوبی با شماره ملی 0062427563 دارای 40.000.000.000 ریال.  )1215647(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت چاپ کالا بر چسب شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 29034 و شناسه ملی 10320699734 به 
استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1400/3/25 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - تعداد اعضای هیئت مدیره مرکب از 
3 الی 4 نفر می باشد. در نتیجه ماده مربوطه در اساسنامه به شرح مذکور اصلاح شد. - مقصود محبوبی با دریافت 1.600.000.000 
ریال از صندوق شرکت سهم الشرکه خود را از 16/000/000/000 ریال به 14/400/000/000 ریال کاهش داد. -پیام محبوبی با دریافت 
کلیه سهم الشرکه خود معادل 40.000.000.000 ریال از صندوق شرکت از زمره شرکا خارج گردید و دیگر هیچ گونه حق و سمتی 
ندارد. - سرمایه شرکت از 201.600.000.000 ریال به 160.000.000.000 ریال کاهش یافت و در نتیجه ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح 
گردید . میزان سهم الشرکه بعد از کاهش سرمایه : پویا محبوبی با شماره ملی 0450161390 دارای 81.600.000.000 ریال مقصود 
محبوبی با شماره ملی 1463443765 دارای 14.400.000.000 ریال ملکه شریفی با شماره ملی 0030065089 دارای 24.000.000.000 

ریال پریسا محبوبی با شماره ملی 0450566269 دارای 40.000.000.000 ریال.  )1215645(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت توسعه نرم افزار دونا سافت شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 26815 و شناسه 
ملی 14004080132 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1400/6/15 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: 
- شرکت مذکور در تاریخ فوق منحل )در حال تصفیه( اعلام و خانم سرور ده بیدی اسدزاده به سمت مدیر تصفیه 
انتخاب گردید. نشانی محل تصفیه استان البرز، شهر کرج، کیانمهر، خیابان ولیعصر غربی، پلاک 21، واحد 4، 

کدپستی 3187736594 میباشد.  )1215644(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت چاپ کالا بر چسب شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 29034 و شناسه ملی 
10320699734 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 1400/3/25 تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد : - پریسا محبوبی با شماره ملی 0450566269 و پویا محبوبی با شماره ملی 0450161390 و مقصود 
محبوبی با شماره ملی 1463443765 و ملکه شریفی با شماره ملی0030065089 به سمت اعضای هیئت مدیره 

برای مدت نا محدود انتخاب شدند.  )1215646(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییراتآگهی تغییرات

آگهی تغییراتآگهی تغییرات
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ورزشی
صعود تیم ملی فوتبال ساحلی به نیمه نهایی جام بین قاره ای  
 تیم ملی فوتبال ساحلی ایران با برتری ۶ بر یک مقابل ژاپن به نیمه نهایی 

مسابقات جام بین قاره ای ۲۰۲۱ امارات صعود کرد.

اخبار ورزشی

کارگروه چابک سازی تبلیغات محیطی؛

اعضای کارگروه تبلیغات محیطی 
لیگ برتر مشخص شدند

با  در جلسه روز چهارشنبه مدیران باشگاه های لیگ برتری 
شهاب الدین عزیز ی خادم رئیس فدراسیون فوتبال مقرر شد 
یک کارگروه تحت عنوان کارگروه چابک سازی تبلیغات محیطی 

تشکیل شود.
سنجی  امکان  تخصصی  کارگروه  اعضای  اساس  همین  بر 
حقوق، اجرایی و تعیین فرآیند برون سازمانی سازمان لیگ 
که پیش از این معرفی شده  بودند به همراه سه فرد جدید 
کارگروه تبلیغات محیطی را تشکیل می دهند.بهرام رضاییان، 
مهرداد سراجی، غلامرضا رفیعی، حسین آل اسحاق، محمدرضا 
براتی، صادق رئیسی کیا که پیش تر از سوی رئیس فدراسیون 
به عنوان اعضای کارگروه تخصصی انتخاب شده بودند به همراه 
مجید صدری )سرپرست باشگاه پرسپولیس(، مصطفی آجورلو 
)مدیرعامل استقلال( و سعید عباسی )رئیس کمیته صدور 
مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال( که به تازگی انتخاب شده اند، 
به عنوان اعضای کارگروه تبلیغات محیطی این موضوع را 
بررسی خواهند کرد. گرشاسبی نیز از ابتدا عضو گروه امکان 
سنجی حقوق، اجرایی و تعیین فرآیند برون سازمانی سازمان 

لیگ بود که گفته می شود استعفا کرده است.
چند باشگاه از جمله استقلال خواهان در اختیار گرفتن حق 
تبلیغات محیطی بازی های خانگی خود هستند. روز گذشته 
جلسه ای در این باره با حضور نمایندگان باشگاه ها ، فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ برگزار و در نهایت مقرر شد این موضوع 

مورد بررسی بیشتر قرار بگیرد.

مجوز پرواز اختصاصی تیم ملی به لبنان 
صادر نشد؛

دردسر بزرگ برای شاگردان 
اسکوچیچ پیش از بازی 

مقابل لبنان!
حسین شریفی سخنگوی فدراسیون فوتبال با اشاره به مشکلات 
سفر تیم ملی به لبنان گفت: متاسفانه مجوزهای لازم برای سفر 

تیم ملی به لبنان با پرواز هواپیمایی زاگرس داده نشده است.
وی افزود: با ۲ شرکت هواپیمایی دیگر نیر صحبت شده تا آنها 
مسئولیت سفر تیم ملی را قبول کنند اما به آنها هم مجوز داده 
نشده است.در جریان دلیل عدم صدور مجوز نیستم و بهتر است 

مسئولان هواپیمایی در این مورد توضیح بدهند.
شریفی در خصوص اینکه ممکن است به خاطر شرایط سیاسی 
کشور لبنان این موضوع اتفاق افتاده باشد گفت: ممکن است، 
من چون در جریان ریز موضوع نیستم نه می توانم این خبر را 
تائید کنم و یا تکذیب.اتفاقی که رخ داده این است که انتخاب 
های ما محدود شده و به سختی می توانیم ۲ انتخاب برای 

سفر داشته باشیم.
سخنگوی فدراسیون یادآور شد: ارقام عجیبی در مورد هزینه 
سفر تیم ملی به ما ارائه شده و فدراسیون به شدت تنها است. 
از دوستان وزارت راه و شهرسازی و سازمان هواپیمایی می 
خواهم تیم ملی را یاری کنند. ما پرواز اختصاصی داریم اما 
با مشکلات مواجه شدیم. باید هر چه زودتر جایگزین پروازی 
اعلام کنیم.اگر تیم ملی بخواهد با پرواز اختصاصی به لبنان 

برود همین امروز باید به ما کمک کنند.

داستان جلد

»منصور برزگر« سرمربی پیشین تیم ملی کشتی آزاد ایران 
هوادار«  »دنیای  روزنامه  با  اختصاصی  گفت وگویی  در 
مطرح کرد: عملکرد کشتی ایران در رقابت های جهانی 
نروژ بسیار خوب بود، در سالیانِ اخیر، کشتی ایران غالبا 
پس از آوردگاه المپیک نتایج بسیار خوبی را کسب کرده، 
اما به علت اینکه پای کار نبودیم و کارِ سازندگی را انجام 
گرفتیم ،  کمتری  مدال های  بعدی  المپیک  در  ندادیم 
امیدوارم فدراسیون کشتی با تجزیه و تحلیل عملکرد 
کشتی گیران در رقابت های جهانی، برنامه ریزی مناسبی را 
برای موفقیت در رقابت های المپیک و جهانی انجام دهد 

تا این نتایج در پاریس هم تکرار شود.
وی افزود: اغلب کشورهای صاحب سبک دنیا در کشتی، 
پس از المپیک روبه جوانگرایی می آورند و برای المپیک 
بعدی برنامه ریزی می کنند، خوشبختانه در حال حاضر 
تیم ملی کشتی ما جوان است و میانگین سنی مطلوبی 
نتایج  برنامه مدون،  با تبیین یک  امیدوارم  دارد،  هم 
رقابت های جهانی در المپیک پاریس نیز تکرار شود تا 
بازهم شاهد افتخارآفرینی های دلاورمردان ایرانی باشیم.

کرد:  خاطرنشان  مونترال  المپیک  نقره  مدال  دارنده 
به عقیده بنده درخصوص عملکرد علیرضا دبیر در 

فدراسیون کشتی باید باتوجه به نتایج و شرایط 
تا  کرد،  اظهارنظر  آتی  سال های  در  کشتی 

به اینجای کار این قهرمان اسبق کشتی 
تجربیات زیادی را در این منصب کسب 

اعتقاد دارم بخشِ  بنده  کرده است، 

قابل توجهی از موفقیت های کشتی ایران در نروژ، نتیجه 
تلاش های شخص رئیس فدراسیون بود که همراهی 
بنده  کل  در  داشت،  اعزامی  مجموعه  با  خوبی  بسیار 
عقیده دارم که عملکرد علیرضا دبیر تا به اینجای کار، 

مقبول جامعه کشتی بوده است.
برزگر ادامه داد: برخی از استان های کشور نقش بسزایی 
در  مازندران  استان  دارند،  رشته  این  موفقیت های  در 
کشتی آزاد و استان های فارس و خوزستان در کشتی 
فرنگی قهرمانان بسیاری را تربیت کرده اند، به عقیده بنده، 
این موضوع باید علت یابی شود، علت آن را هم باید 
از مربیان سازنده این استان ها جستجو کرد. باید دلایل 
موفقیت های این استان ها بررسی شود و مانند یک الگو 
در استان های دیگر هم به مورد اجرا دربیاید، امیدوارم 

و  کرمانشاه، خراسان  مانند  ن استان هایی  ا همد
هم به مرحله کشتی گیرسازی 

استان  در   البته  برسند. 
همت  یک  مازندران 
جمعی برای موفقیت 
دارد،  وجود  کشتی 
آزاد  کشتی  در  چه 
و چه در کشتی های 
لوچو،  و  فرنگی 
کار  پای  همه  که 
هیچ  از  و  هستند 

تلاشی برای حمایت کشتی گیران دریغ نمی کنند. اگر 
بخواهیم از منظر مدالی بررسی کنیم، باید بگوییم استان 

مازندران در کل دنیا مقام اول را داراست.
سرمربی پیشین تیم ملی کشتی آزاد ایران تصریح کرد: 
برتر  لیگ  باید  درست  برنامه ریزی  با  کشتی  فدراسیون 
هم  تا  کنند،  برگزار  بیشتری  زمان  مدت  در  را  کشتی 
کیفیت این رقابت ها افزایش یابد و هم کشتی گیران در 
مرز آمادگی قرار گیرند و سرمایه گذاران ورزش و کشتی 
تا برای  هم به بهره برداری و سوددهی بیشتری برسند 
فعالیت در کشتی ترغیب شوند، لیگ برتر کشتی با یک 
برنامه و طرح حرفه ای باید بازدهی بیشتری داشته باشد تا 
هم استان های بیشتری درگیر مسابقات شوند و هم روند 

ستاره سازی از لیگ تا تیم ملی آغاز و ادامه پیدا کنند.
وی در پایان خاطرنشان کرد: کمیته ملی المپیک یک 
این کمیته  برنامه های  و  بین الملل است  روابط  مرکز 
المپیک  رقابت های  در  کشور  ورزش  موفقیت  برای 
است، خوشبختانه در دوره فعلی اقدامات شایسته 
و قابل توجهی اعم از تقدیر از ورزشکاران کشور با 
ساخت سردیس، تندیس و... انجام شده که این 
عملکرد از سوی کمیته ملی المپیک قابل تقدیر و 
اثرگذار بوده است. البته بنده معتقدم کمیته ملی 
المپیک باید در سطح کشور به دنبال استعدادیابی در 
رشته های مختلف باشد، که متاسفانه در کشور ما چیزی 
این  و  ندارد  وجود  اصولی  استعدادیابی  عنوان  تحت 
معضل عقب ماندگی ورزش ما را در آوردگاه هایی 
کشورهای  از  المپیک  چون 
سبک  صاحب  و  صاحب نام 
این  حل  می دهد،  نشان 
ریزی  برنامه  با  مشکل 
در  سرمایه گذاری  و 
امر  در  استعدادها 
رخ  جوانگرایی 

می دهد.

»منصور برزگر« در گفت وگویی اختصاصی با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

لزوم به  بازدهی رسیدن لیگ برتر کشتی

سارا گلزاری

  خبرنگار

اکبر محمدی پس از جلسه مدیران باشگاه ها با مسئولان 
فدراسیون و سازمان لیگ اظهار داشت:  جلسه خیلی خوبی 
بود. از مسئولان فدراسیون به خاطر برگزاری این جلسه 
و همچنین برادر عزیزم مصطفی آجورلو به خاطر استارت 
این  این ها  از  باید زودتر  زد، تشکر می کنم.  کاری که 
اتفاق می افتاد با اینحال جلسه روند خیلی خوبی داشت. 
عزیزی خادم از مدت حضورش در فدراسیون فوتبال و 

دست آوردهایش گزارشی را ارائه کرد.
مدیرعامل باشگاه پیکان گفت:  در کنار او، حیدربهاروند 
تبلیغات محیطی، حق  فرایند  توضیحاتی در خصوص 
پخش و موارد درآمدزای دیگر که متوجه سازمان لیگ 
و باشگاه های ما است، ارائه کرد. نماینده باشگاه ها هم 
بودند. هرکدام چند دقیقه صحبت کردند. بعضی موافق 

طرح آجورلو بودند.

وی افزود: برای من این مساله بیشتر جالب بود که خود 
عزیزی خادم علاقه مند بود این اتفاق بیفتد. نکته امیدوار 
کننده بحث بود. به شدت از سهم و نقش باشگاه ها در 
هم  بهاروند  همکاران  کرد.  حمایت  محیطی  تبلیغات 

زحمات زیادی کشیدند. توضیحاتی را در مورد موانع و 
تبلیغات  درآمدهای  افزایش  برای  که  محدودیت هایی 
با  قرارداد  از  لیگ  سازمان  حقوق  استیفای  و  محیطی 

کارگزارها وجود دارد.
محمدی با اشاره به پیشنهاد مدیرعامل استقلال اظهار 
داشت: در نهایت پیشنهاد مدیرعامل استقلال خیلی خوب 
بود. آجورلو عنوان کرد اگر باشگاه های لیگ برتری به او 
اعتماد کنند، هم به واسطه بازی هایی که با استقلال و 
پرسپولیس خواهند داشت و هم بقیه بازی ها در لیگ، 
8 میلیارد تومان در اختیار باشگاه ها می گذارد. من خودم 
حتما استقبال می کنم از این رقم چون چند برابر رقم 
سازمان لیگ است. اگر واقعا محقق شود یک قدم مهم و 
اتفاق بسیار مثبتی خواهد بود که تا به حال در فوتبال ما 

سابقه نداشته است.

داستان تبلیغات محیطی؛

پیشنهاد 8 میلیاردی آجورلو به تیم های لیگ برتری از زبان مدیرعامل پیکان!

درحاشیه

سرمربی پیشین تیم ملی کشتی آزاد ایران تصریح کرد: فدراسیون کشتی با برنامه ریزی درست باید لیگ برتر 
کشتی را در مدت زمان بیشتری برگزار کنند، تا هم کیفیت این رقابت ها افزایش یابد و هم کشتی گیران در مرز 

آمادگی قرار گیرند و سرمایه گذاران ورزش و کشتی هم به بهره برداری و سوددهی بیشتری برسند تا برای فعالیت 
در کشتی ترغیب شوند، لیگ برتر کشتی با یک برنامه و طرح حرفه ای باید بازدهی بیشتری داشته باشد تا هم 

استان های بیشتری درگیر مسابقات شوند و هم روند ستاره سازی از لیگ تا تیم ملی آغاز و ادامه پیدا کنند.
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مکث

گزارش

آخرین جلسه شورای شهر فردیس شاهد اتفاقی شیرین 
فردیس  به ویژه شهر  استان  این  و شهروندان  مردم  برای 
بود، اتفاقی که در آن شهردار جوان فردیس با وجود همه 
اتفاقات احتمالی حرفی زد که حرف دل مردم بود. حرفی 
که شاید بغض مردم فردیس برای اجرای عدالت را شکست.
آن جا که عضوی از شورا جهت برگزاری مراسم تجلیل از 
مدال آوران شهر فردیس طبق روال گذشته سالن مجموعه 
برازنده شهر کم  از سالن های  یکی  عنوان  به  را  اکومال 
برای  کهنه ای  زخم  و  کرد  معرفی  فردیس  زیرساخت 
فردیسی ها باز شد و شهردار این شهر حرفی را زد که حالا 

فکر می کنیم، حرف دل ما و خیلی های دیگر است.
به جملات »شهردار فردیس« بدون کمی و کاستی توجه کنید: 

در  شهرداری  مدیران  نه  و  شهرداری  نه  پس  این  »از 
شرکت  حق  شود  برگزار  اکومال  سالن  در  که  مراسماتی 
ندارند! مجموعه اکومال را دو هزار و 500 میلیارد تومان 
به مزایده گذاشته اند. سال هاست که در خصوص راه اندازی 
مجموعه  آن،  تجاری  مجموعه های  و  آن جا  سینمای 
مدیریت شهری به سرمایه گذار احترام گذاشته است، ولی 
انتظار ما این بود که به خاطر حرمتی که مجموعه مدیریت 
شهری به سرمایه گذار قائل شده است، آن ها نیز حداقل به 
بخشی از تعهدات خود عمل کنند، اما متاسفانه این اتفاق 

تاکنون نیافتاده است.
کار  دستور  در  را  قانونی  اقدام  انجام  شرایط  این  در 
گذاشته ایم و از اینکه بخواهد این مجموعه پلمب بشود یا 
هر اتفاق دیگری برایش بیافتد هیچ ابایی نداریم، چراکه 
سه سال است 48 میلیارد تومان به ما بدهی دارند و ده 
هزار متر مربع هم باید به تملک شهرداری فردیس درآورده 
شود که خوب می دانید در این سال ها ارزش پول کاهش 
مناطق  از  خیلی  در  می توانستیم  مدت  این  در  و  یافته 

کارهای زیادی را برای مردم انجام دهیم.
که  حقوقی  جایگاه  به  توجه  با  که  است  حیص  این  از 
دارم هیچ تمایلی برای همکاری با اکومال نداریم و همه 

این رفت و آمدهای ما در این سال ها به نوعی تایید این 
مجموعه و تثبت آن بوده است. تاکنون احترام گذاشته ایم 
و مجموعه مدیریت شهری نهایت همکاری را در گذشته 

داشته اما ما هیچ نتیجه مثبتی نگرفته ایم.«
فردیس  جوان  شهردار  آژیر  محمدرضا  گیری  موضع  این 
از  که  مشکلاتی  با  که  است  توجه  جالب  شرایطی  در 
مجتمع  این  داریم،  سراغ  آن  مالک  و  اکومال  مجموعه 
تجاری فرهنگی را می توان یکی از بدهکاران بزرگ فردیس 
به شهرداری دانست. بدهی که پرداخت آن به مجموعه 
شهرداری می تواند منشا بسیاری از خدمات به شهروندان 

فردیسی باشد و چه بسا در طول این سه سال 
اگر پرداخت شده بود می توانست 

از  بسیاری  هزینه  تامین 
پروژه های بزرگ و کوچک این 

شهر باشد.
اما نکته اصلی که نگارنده را 
وادار به نگارش این مطلب 
شهردار  صراحت  کرد  

فردیس در اجرای عدالت 
بود. شهرداری که با 

دست گذاشتن روی پرونده این بدهکار پرحاشیه و ظاهرا »پر زور« 
نشان داد استفاده از جایگاه حقوقی و 
قدرت این جایگاه فقط برای 
چه  و  عادی  شهروندان 
برای  قدرت  کم  بسا 
وصول مطالبات نیست 
درشت  دانه  حتی  و 
مقابل  در  باید  هم  ها 
قانون و اجرای عدالت زانو 
بزنند. اتفاقی که اجرای آن 

دل مردم را شاد می کند.

حضور  با  گذشته  روز  هوادار؛  دنیای  روزنامه  گزارش  به 
دوره  البرز،  استان  فوتبال  برتر  استعدادهای  از  جمعی 
این  در  فوتبال  فدراسیون  جوانان  کمیته  استعدادیابی 

استان و استادیوم انقلاب اسلامی شهر کرج برگزار شد.
»حسین مرادی« مسئول کمیته استعدادیابی فدراسیون 
فوتبال در گفت وگو با روزنامه »دنیای هوادار« خاطرنشان 
کرد: استعدادیابی کمیته جوانان فدراسیون فوتبال سالانه 
تعیین  آسیا  کنفدراسیون  که  سنی  رده های  اساس  بر 
می کند، انجام می شود. در رده های زیر ۱۶ سال و زیر ۱۹ 
سال، سالانه براساس جدول AFC سازماندهی می کنیم و 

تیم های ملی تشکیل می شود.
وی افزود: باتوجه به اینکه ممکن است تمام استعدادهای 
کشور امکان حضور در رقابت های لیگ کشوری را نداشته 
سطح  در  فوتبال  هیات های  فراخوان  اعلام  با  باشند، 

استان ها، استعدادهای برتر استان انتخاب می شوند.
قرار  اجرا  مورد  امسال  که  طرحی  کرد:  تصریح  مرادی 
گرفته است، پروژه تیسکو است که دکتر میرشاد ماجدی 
پروژه ای را که در هلند و باشگاه آژاکس اجرا می شده را 
برای فدراسیون فوتبال طراحی کردند که بازیکنان بر اساس 
چهار معیار هوش، تکتیک، شخصیت و سرعت انتخاب 
می شوند، پس از انتخاب بازیکنان رده های سنی زیر ۱۶ و 
۱۹ سال، استعدادیابی در رده سنی ۱۴ سال در سراسر کشور 

فوتبال  در  رده سنی  مهم ترین  رده  این  که  می شود  آغاز 
پایه است.

همچنین حسین قربانی مسئول کمیته جوانان و رده پایه 
هوادار  دنیای  روزنامه  به  هم  البرز  استان  فوتبال  هیات 
گفت: در طرح استعدادیابی فدراسیون فوتبال در سه رده 
سنی، زیر ۱۴، ۱۶ و ۱۹ سال در تمام استان ها فستیوال 
به  منتخب  بازیکنان  که  می شود  برگزار  استعدادیابی 
تیم های ملی پایه معرفی می شوند، در رده زیر ۱۶ در چهار 
البرز توسط  از استان  بازیکن  بازیکن، ۱۵  با ۳۵۰  مرحله 
استعدادیاب های فدراسیون فوتبال انتخاب شدند که به 
کمیته جوانان فدراسیون معرفی شدند، تمام تلاش هیات 
فوتبال استان البرز بر این بود که میزبانی بسیار مطلوبی 
ملی  تیم های  به  استان  برتر  استعدادهای  معرفی  برای 

داشته باشیم.
وی افزود: کمیته جوانان هیات فوتبال استان البرز، برای 
با  را  سال   ۱۶ و   ۱۴  ،۱۲ زیر  منتخب  تیم های  بار  اولین 
بهره گیری از مربیان توانمند زیر نظر خواهد داشت که یقینا 
این طرح برای معرفی استعدادهای درخشان فوتبال استان 

بسیار موثر خواهد بود.

فدراسیون  استعدادیاب های  از  زیوری  حبیب  پایان  در 
فوتبال هم با اشاره با اهمیتِ توجه به فوتبال پایه، این 

رده های سنی را سرمایه اصلی فوتبال ایران خواند.

قلدر هم که باشی باید مقابل اجرای عدالت زانو بزنی!

»آژیر« دنبال مالِ مردم از »اکومال«

به جهت معرفی استعدادهای برتر کشور به تیم های ملی پایه؛

دوره استعدادیابی کمیته جوانان فدراسیون فوتبال در استان البرز برگزار شد

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

این موضع گیری محمدرضا آژیر شهردار جوان فردیس در شرایطی جالب توجه است که با مشکلاتی که از مجموعه اکومال و مالک 
آن سراغ داریم، این مجتمع تجاری فرهنگی را می توان یکی از بدهکاران بزرگ فردیس به شهرداری دانست. بدهی که پرداخت آن به مجموعه 

شهرداری می تواند منشا بسیاری از خدمات به شهروندان فردیسی باشد و چه بسا در طول این سه سال اگر پرداخت شده بود می توانست تامین هزینه 
بسیاری از پروژه های بزرگ و کوچک این شهر باشد.


